
Sant Joan, en lluita contra els gats

L'Ajuntament de Sant Joan de les Abadesses preveu establir un acord amb l'Associaci� de Gats i els veterinaris

locals per tal de combatre la proliferaci� de gats descontrolats a la localitat.

El tema dels gats va sorgir en el darrer ple, quan el regidor Sergi Albrich (ERC) va preguntar per les col�nies de

gats descontrolades de la vila. Va indicar que els gats no estan esterilitzats i rebenten les bosses

d'escombraries. Albrich va indicar que havien localitzat algun gat enverinat i que hi havia malestar a la poblaci�.

La regidora de l'equip de govern, Sandra Soler, li va respondre que es tracta d'una tem�tica dif�cil, per la qual ja

ha mantingut diverses reunions amb l'Associaci� de Gats de Sant Joan de les Abadesses. Va avan�ar que

l'Associaci�, en els darrers temps, ha buscat controlar la situaci�, sobretot les col�nies de gats. Va indicar que

en el termini de dos mesos podr� disposar de resultats referents a les esterilitzacions.

Tamb� va intervenir l'alcalde, Ramon Roqu� (MES), el qual va assenyalar que han aprovat uns pressupostios per

fer esterilitzacions. Va indicar que la regidora ha inver tit moltes hores en el decurs de molts mesos en la soluci�

del problema dels gats.

Tamb� va avan�ar que tenen la intenci� de modif icar el Reglament de Tinen�a d'Animals per incloure-hi temes de

gats.
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